
Perspectiefnota 2018 

Uitgangspunten om te zoeken naar oplossingen om te komen tot een structureel sluitende begroting, 

gelijkblijvende woonlasten en het  sturen op regionale tekorten in met name het sociale domein zijn 

uitgangspunten waarin wij ons als VVD herkennen.   

 Wij onderkennen de uitdagingen en dilemma’s waarmee men in het sociale domein kampt. Maar 

het gemak waarmee in het sociale domein tekorten worden opgelopen en men de hand komt 

ophouden bij de gemeenten is ons een doorn in het oog. Wij verwachten als overheid van burgers en 

bedrijven dat ze keuzes maken, prioriteiten stellen en niet meer uitgeven dan er binnenkomt. Maar 

hoe consequent handelen wij daar nu zelf naar en de GR-en die wij vragen voor ons zaken op te 

pakken ? Wij zijn daarom blij met de insteek en de zienswijze zoals die recent zijn ingediend en 

roepen het college op aan deze uitgangspunten vast te houden.   

Realiseren van ambities; reële keuzes en zelf als gemeente laten zien wat we van onze burgers ook 

verwachten: door verantwoordelijkheid te nemen en door verantwoorde keuzes te maken. Zo is de 

renovatie van ons gemeentehuis zonder meer noodzakelijk. Niet alleen als werkplek naar redelijke 

standaard maar ook vanuit veiligheids- en duurzaamheidsperspectief. Maar dan wel met een 

onderliggend plan met een goed verdienmodel voor ruimtes die je niet zelf direct nodig hebt en 

stapsgewijs.  Wij hebben het college eerder uitgedaagd vanuit dat perspectief te kijken en op die 

manier ook te komen tot een onderbouwing van dergelijke grote stappen en uitgaven naar de 

Alblasserdammers. Wij zijn blij dat dat vandaag in de aangenomen motie is vertaald. 

Dat betekent niet dat je geen plannen mag of zelfs moet hebben en moet maken vanuit een 

meerjarig en voor een groter perspectief. Maar in de uitvoering en inkleuring moet je jezelf elke keer 

opnieuw afvragen of het op een redelijke en verantwoorde manier binnen je financiële 

mogelijkheden past en je het daarmee kunt uitleggen en verantwoorden. Onze oproep voor een 

echte integrale centrumvisie inclusief verkeersafwikkeling geeft daar blijk van. Maar juist op dat 

dossier zien we losse deelbrokjes en te weinig integraliteit. Wel zijn wij blij met de ingezette 

ontwikkeling rond haven Zuid.  

Regionaal verband: het positioneren van de regio via onder andere de Economic Board moet ook wat 

gaan opleveren. Zullen ons daar in Drechtstedenverband hard voor blijven maken en onze 

bestuurders die daar een rol in spelen op blijven uitdagen en bevragen. Die investeringen moeten 

werkgelegenheid en overheidsinvesteringen opleveren; in duurzaamheid, in vervoer en mobiliteit. 

Belangrijke aspecten die essentieel zijn om onze regio aantrekkelijk te maken om je hier te vestigen, 

hier te verblijven etc.      

Financieen 

Weerstandsvermogen: belangrijk om een reële inschatting van risico’s te hebben. Jezelf niet rijker 

rekenen dan je bent. Voor de VVD belangrijk, als onderdeel van goed bestuur, vanuit de 

voorbeeldfunctie van de overheid en om te voorkomen dat je als gevolg van verkeerd ingeschatte 

risico’s vervelend keuzes moet maken. 

Eerder aandacht gevraagd voor de buitenruimte, kwaliteit en afschrijvingstermijnen en (we noemen 

hem hier opnieuw) de precariobelasting op leidingen. Doorbelast aan onze burgers en daarmee de 

verkapte verhoging van lokale woonlasten.  Vanuit centrale overheid stokje voor gestoken en pas 



verdwijnend in 2022. Naar de gemeenteraadsverkiezingen voor 2018 zal de kwaliteit van de 

buitenruimte naast financiën en veiligheid een belangrijk thema zijn voor de VVD. 

Wij refereren elk jaar opnieuw aan de ambitie van dit college om waar mogelijk te streven naar 

lastenverlichting. Wij zijn blij met de oproep van het CDA en roepen met hen het college op daar 

werk van te maken. Als lastenverlichting een ambitie is die het college heeft laten varen spreek dat 

dan hardop uit naar de Alblasserdammers. 

Sociaal vangnet belangrijk, aandacht voor mantelzorg als onderdeel van redzaamheid en 

zelfredzaamheid binnen de samenleving ook belangrijk. Waardering en ondersteuning belangrijk. 

Daar met een warm hart en een gezond zakelijke blik naar blijven kijken. Goed oog hebben voor waar 

de werkelijke pijn en nood zit in plaats van betuttelen. Alleen door daar scherp in te zijn kun je een 

sociaal vangnet bouwen en in stand houden.   

Samen doen is samen optrekken. Binnen dit huis maar ook samen met de burgers. En dan niet alleen 

binnen het eigen kringetje gelijkgestemden maar ook of misschien wel juist als het spannend is en je 

het niet eens kan worden. Die bewoners mee blijven nemen in plaats van je er vanaf keren is de 

kracht van samen doen. Zullen daar ook het laatste collegejaar dit college scherp op houden. 

Openbare orde en veiligheid. Voortvarend opgepakt door onze burgemeester. Samen met 

horecaondernemers optrekken om ieder vanuit de eigen verantwoordelijkheid mogelijkheden te 

bieden maar tegelijkertijd grenzen te bewaken. Naar horecaondernemers die het niet nauw nemen 

met de regels maar ook naar de jongeren.  Blijven toch wel zorgen om uitgangsgedrag en gedrag en 

vernielzucht van een deel van onze (oudere)jeugd . Hangplekken een jongerenontmoetingsplaats 

noemen zonder afdoende aandacht te hebben voor draagvlak en toezicht leveren ergernis en 

onbegrip op en schieten hun doel voorbij. Van de aanpak ‘alternatieven bieden anders aanpakken’ 

zien wij te weinig resultaat en inspanning op de aanpak. Rond het Lammetjeswiel, de Dam als 

uitgangsgebied, omgeving Boerenpad, de wijk Kinderdijk met het Scheldeplein maar ook rond de JOP 

aan de Vondellaan. Roepen het college op daar actiever en zichtbaarder werk van te maken.   

  

 

 

 

  

 


